
För andra gången hölls KF helt digitalt. Vi började klockan 9.00 och höll på till 18.00 

 

Stadionområdet 
Framtidens användning av stadionområdet diskuterades. Anders Andersson lyfte fram våra 

synpunkter om att det är viktigt att området behålls grönt och tillgängligt för så många 

Malmöbor som möjligt. Vi vill inte heller se en försäljning avfastigheter inom området. 

 

Översiktsplan för Kirseberg och Östervärn 
I debatten framförde Anders Skans att det är tråkigt att inte koloniområdet kunde bevaras 

som en grön oas i området. Vänsterpartiet är positivt till byggandet av bostäder i denna plan. 

Vi vill bevara möjligheterna till stadsodling och koloniområden. 

 

Klimatneutralt byggande 
Gunilla Ryd deltog i debatten om vikten av at bygga klimatneutralt. V anser att kompetensen 

ska samlas inom serviceförvaltningen så inte olika nämnder gör ekonomiska avvägande för 

att inte bygga klimatneutralt. Vi kan inte vänta, alla bygge måste vara klimatneutrala. 

 

Motion om friskolesamordnare 
Miljöpartiet har föreslagit att Malmö stad ska anställa en samordnare för att hjälpa fler 

privata skolor att etablera sig. Anders Skans ville självklart avslå motionen. Det behövs en 

mer jämlik skola inte fler riskkapitalister som tjänar pengar på våra skolbarn. Miljöpartiet fick 

stöd av M, C och SD. Övriga partier, S och L samt V vann omröstningen med 31-30 så vi slapp 

en friskolesamordnare. 

 

 


